
              

 

 

Referat styremøte 21.januar 2013. 

Disse møtte: Jan Erik Blø, Bente Hoem, Grete Husvik (for allidrett), Erlend Stubø, Per Olav Eidsæther, Inger 

Anne og Ivar Øyen. 

Saksliste: 

Orienteringssaker. 

- Årsmøte Nesset idrettsråd: 

Avholdes 27.02.13 kl 19 på kommunestyresalen. Saker sendes leder Ole Henrik Rindli innen 19.02. 

Inger Anne er med i valgkomitèen. Eidsvåg idrettslag ønsker et styremedlem inn i idrettsrådet. 

- Løypekjøringsmidler: 

Tilskuddsordningen til løypekjøringsmidler var noe EIL fikk fremforhandlet med Kommunen i sin tid 

i forbindelse med oppkjøring av fjelløyper. HOK gjorde vedtak i august 2012 med å omgjøre denne 

tilskudds ordningen ( ca kr 50.000,-) til å gjelde lysløyper. Idrettsrådet fordeler midlene til 

idrettslagene. De tillot vedtaket til å gjelde for sesongen 2011-2012, altså tilbakevirkende kraft. Eil 

vil reagere på dette ved årsmøte i idrettsrådet. Eil fikk ikke løypekjøringsmidler da vi ikke overholdt 

søknadsfrist selv om søknaden var inne til fordelingsmøtet i idrettsrådet. 

- Idrettsregistreringen: 

Gruppene sender oversikt over aktive deltakere til leder. Ivar tar ansvar for innsending av 

idrettsregisytreringen. 

- Økonomikurs for kasserere/regnskapsførere for idrettslag arrangert av idrettskretsen. 

Interesserte melder seg, Inger Anne vil delta. 

- Lederkurs for ungdom.  

En jobber for å få med ungdom. Viktig å motivere til deltakelse. 

- Oppsummering fra møte med Eil ang innspel til kommuneplan og planer om klubbhus og 

forholdet til Nessethallen.   

Styret innstiller videre arbeid for klubbhusplaner. 

- Eidsvågdagene 14.-16. 2013. 

Arrangementkomitèen er i gang med planlegging. Det legges opp til lavere profil mtp. Band og 

satser derfor på lokale aktører. Eidsvågdagene skal ikke bli mindre for det. Det planlegges å invitere 

andre idretter som fekting, bryting, taek wondo, dans for oppvisning og evt prøving av utstyr. 

- Folkehelseløype. 

Kommunen med Folkehelsekoordinator søker midler til folkehelseløype i sentrum forbi kirka, 

ungdomsskolen, Eidsvåg stadion, Åsagardene og ned gang og sykkelvei. Det planlegges små 

http://idrett.speaker.no/Organisation.asp?OrgElementId=26227


aktivitesområder i tilslutning til denne som fiskeplass ved Eidsvågelva, styrkeapparat i naturen 

gapahuk med mer. 

Sak 1: Oppfølging av fremtidskveld. Satsingsområder. 

- Det tilstrebes at 1-2 ungdommer deltar på møtene i undergruppene og hovedstyret uten at de 

behøver å ha ansvarlige verv. Disse har talerett, men ikke stemmerett.  

Sak 2: Planlegging av årsmøte.  

- Annonse i Driva. Kulturmelding og facebook. 

- Årsmelding og budsjett sendes leder. 

Sak 3: Alternativ lysløypeområde.  

- Eil ønsker å se på muligheten for lysløype i tilslutning til Solbjørbakken. På den måten kan vi utnytte 

ressurser til tråkkemaskin og felles varmestue. og ikke minst kunne få et kompakt skianlegg og et 

felles skimiljø. 

- Hopp/alpin og langrennsgruppa hører med grunneiere rundt Solbjørbakken for om det er mulig å 

kunne sette i gang en plangruppe. Unntatt offentlighet inntil grunneiere har gitt klarsignal. 

 

 

Referat 04.02.2012: 

Inger Anne Øyen, leder. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                     

 

https://www.terra.as/servlet/side?section=41061010000


                      

 

 

http://www.nessetkraft.no/Default.asp

